
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-02-12, § 16 

 

 Tid: 12 februari 2009 kl 16.00 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 20 februari 2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s)  

Jari Visshed (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Sebastian Carlsson (m) tjänstgörande 

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Bo Holmberg (s)  

Margareta Malm (s)  

Gunnar Sandell (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Stefan Eriksson, Anna Haag,  

Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa  

Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från 

roteln. 

 

 



  

 
 § 16 

Flyttning av Vattenfalls luftledning (70 kV) på Järva-fältet 

Dnr E2008-620-01798  

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden godkänner Vattenfalls flyttning av 70 kV kraftledning på 

 Järvafältet och ger exploateringskontoret i uppdrag att teckna avtal med Vattenfall 

 om den nya placeringen som underlag för ledningsrättförrättning. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 19 januari 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), tjänstgörande 

 ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) och ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) 

 föreslog att nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 

 

2) Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) föreslog följande: 

1. Ärendet återremitteras. 

1. Därutöver anförs följande: 

 

Järvafältet är norra Stockholms friluftsområde. Vi motsätter oss alla former av 

barriärer och störningar över fältet. En nedgrävning bör prövas istället. 

 

Härefter framlades följande förslag till beslut: 

 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m) och ledamoten Gulan Avci (fp) ställde sig 

 bakom kontorets förslag. (se beslutet)  

 

2) Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) och ledamoten Ann-Margarethe 

 Livh (v) föreslog följande: 

1. Kontoret får i uppdrag att söka en lösning där ledningen grävs ner. 

2. I övrigt anförs följande: 

 

När ändå ledningen måste flyttas bör man samtidigt försöka gräva ner den, det 

minskar den elektromagnetiska strålningen och det visuella intrycket som förfular 

och stör miljön tas bort. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde först det framlagda förslaget om att återremittera ärendet mot 

förslaget att avgöra ärendet i dag. Nämnden beslutade att avgöra ärendet i dag. 

 

Därefter ställde ordföranden de övriga framlagda förslagen mot varandra och nämnden 

beslutade enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) med hänvisning till sitt förslag om 



  

återremiss. 

Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) och ledamoten Ann-Margarethe 

Livh (v) med hänvisning till sitt gemensamma förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


